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Plats och tid Sessionssalen, Stadshuset klockan 08:30 – 14:30 

Beslutande Sven-Gösta Pettersson, ordförande 

Charlotte Elworth, socialnämnden, ersättare för Ulla Persson 

Margith Ström, FUB 

Anita Rönnbäck, SRF 

Laila Stålnacke, fastighets- och servicenämnden 

Helén Lindbäck, kommunstyrelsen, ersättare för Helena Stenberg 

Mats Vikgren, Neuroförbundet 

Elin Johansson, kultur- och fritidsnämnden, ersättare för Ann-Katrine Sämfors 

Monica Nyman Björklund, HRF 

Börje Karlsson, HSO/IFS 

Tord Eliasson, Diabetesföreningen  

Anita Berglund, Piteå HjärtLung 

Eva Lundström, Allergiföreningen 

Sofia Stenman, barn- och utbildningsnämnden, ersättare för Ruth Rahkola 

 

Övriga deltagande 
 

Gun-Britt Wiksten, sekreterare 

Agnetha Eriksson, socialnämndens ordförande, adjungerande 

 

Utses att justera 

 
 

Justeringens plats och tid  

Underskrifter Sekreterare  Paragrafer §§ 1 - 16 

  Gun-Britt Wiksten 

 

 

 Ordförande   
  Sven-Gösta Pettersson  

 Justerande Börje Karlsson, HSO/IFS 

 

 

    
Anslag/Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ  Kommunala tillgänglighetsrådet  

Sammanträdesdatum  2015-05-21  

Anslags uppsät-

tande 

  Anslags 

nedtagande 
      

Förvaringsplats 

för protokollet 
 Socialtjänsten 

    

Underskrift    
 

 

 

 
          Utdragsbestyrkande 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 1 

 

Mötet öppnas 

 

Sven-Gösta Pettersson, socialnämnden hälsar alla välkomna och förklarar 

orsaken till att det nu först är första mötet för kommunala tillgänglighetsrådet. 

Orsaken var oklarheter kring valet av ordinarie ledamöter och ersättare från 

organisationerna.  

 

Greger Pettersson, avd chef för Stöd och omsorg är fast i Stockholm på grund 

av flygstrejk så han kan inte närvara idag.  

 

Agnetha Eriksson, socialnämndens ordförande sitter med som adjungerande. 

 

Sven-Gösta lämnar över ordet till Margith Ström, FUB som är ålderman och 

ska öppna mandatperiodens första möte.   

 

Margith Ström, FUB öppnar mötet och en presentation görs.  

 

______ 

 

 

KTR § 2 

 

Fastställande av dagordning 

 

Dagordningen godkändes med några ändringar. Agnetha Eriksson, social-

nämndens ordförande har en fråga under övriga frågor: Föreningsbidrag 

 

________ 

 

 

KTR § 3 

 

Val av justerare 

 

Till justerare utses Börje Karlsson, HSO/IFS. 

 

________  
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 4 

 

Val av ordförande och vice ordförande 

 

Sven-Gösta Pettersson, socialnämnden väljs till ordförande och Börje 

Karlsson, HSO/IFS väljs till vice ordförande. 

 

Sven-Gösta Pettersson tackar för förtroendet. 

 

______ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 5 

 

Val av arbetsutskott (fem ledamöter samt ersättare) 

Till ordinarie ledamöter samt ersättare i arbetsutskottet väljs följande:  

 

Ordinarie ledamöter  Ersättare  

Sven-Gösta Pettersson  Ordförande Ulla Persson  SN 

Börje Karlsson Vice ordf Mats Vikgren Piteå älvdal Neuro 

Helena Stenberg KS Laila Stålnacke Fastighets- och sevice-

nämnden 

Margith Ström FUB Tord Eliasson Diabetesföreningen 

Eva Lundström Allergi- 

föreningen 

Monica Nyman  

Björklund 

HRF 

 

Till sekreterare i rådet samt arbetsutskottet väljs Gun-Britt Wiksten. 

 

______ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 6 

 

Reglemente för kommunala tillgänglighetsrådet, KTR 

 

Agnetha Eriksson, socialnämndens ordförande informerar om Reglementet 

för kommunala tillgänglighetsrådet, se bilaga 1 som delas ut under mötet. 

 

I socialtjänsten finns tre råd: 

 Kommunala tillgänglighetsrådet (KTR) 

 Kommunala pensionärsrådet (KPR) 

 Kommunala förebygganderådet (KFR) 

 

I rådet pratar vi inte om hinder utan nedsättningar. Det är viktigt att vara ak-

tiva på mötena för att kunna påverka besluten. Det händer mycket nu och 

socialnämnden behöver få veta vad råden tycker. 

 

Anmäl frågor som ska tas upp på kommunala tillgänglighetsrådet till 

Gun-Britt Wiksten på mejl: gun-britt.wiksten@pitea.se  

Sven-Gösta Pettersson, ordförande undrar om det går bra att skicka alla hand-

lingar via mejl? 

 

Rådet ställer sig positiva till att skicka alla handlingar via mejl. 

 

Rådssammanträden hålls fyra gånger per år. Respektive nämnd betalar sina 

ordinarie ledamöter och ersättares arvoden, ett schablonbelopp för förlorad 

arbetsförtjänst, ersättning utgår dessutom för styrkt förlorad arbetsinkomst 

utöver schablonbeloppet samt reseersättning. 

 

Helt arvode= 582 kr 

Schablonbelopp för förlorad arbetsförtjänst= 729 kr (maxbelopp 2 500 kr) 

Förlorad arbetsinkomst utöver schablonbeloppet ska styrkas genom intyg från 

arbetsgivare. 

 

Det uppmärksammas att det står ”funktionsförmågenedsättning” på flera ställen i 

Reglementet för kommunala tillgänglighetsrådet (KTR). Vad betyder det? 

 

Ett förslag till ändring kommer upp i kommunfullmäktige i september 2015: 

Ordet ”funktionsförmågenedsättning” borde bytas ut till ”funktionsnedsätt-

ning”, det ord som Socialstyrelsens Terminologiråd beslutade om 2007. 
 

______ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 7 

 

Föregående protokoll 

 

Gick igenom föregående protokoll från KHR, daterat 2014-12-03 som lades 

till handlingarna.  

 

______ 

 

Margith Ström, FUB undrar vad de nya nämnderna heter: 

 

Agnetha Eriksson, socialnämndens ordförande berättar vilka de nya nämn-

derna och styrelserna är: 

Kommunstyrelsen 

Barn- och utbildningsnämnden 

Kultur- och fritidsnämnden 

Miljö- och tillsynsnämnden 

Fastighets- och servicenämnden 

Samhällsbyggnadsnämnden 

Socialnämnden 

Valnämnden 

Överförmyndarnämnden 

 

Här nedan finns länken till hemsidan där ni även kan se vem som är ordfö-

rande och vice ordförande för de olika nämnderna och styrelserna: 

https://www.pitea.se/Invanare/Kommun-politik/Politik/Namnder/#.VV8UdVRvmUk 

 

Agnetha Eriksson, socialnämndens ordförande berättar också att det finns en 

”knapp” på Piteå kommuns hemsida som heter ”Psykisk hälsa barn och 

unga”. Den ligger centralt direkt under fliken Piteå kommun. SAGA betyder: 

Samarbete och Gemensamt Ansvar för barn och ungas psykiska hälsa. 

På hemsidan kan föräldrar och vuxna söka information om vilken hjälp de 

kan få. Här är länken: http://www.sagapitea.se/ 

 

______ 

 

 

 

 

 

 

https://www.pitea.se/Invanare/Kommun-politik/Politik/Namnder/#.VV8UdVRvmUk
https://www.pitea.se/Invanare/Kommun-politik/Politik/Namnder/#.VV8UdVRvmUk
http://www.sagapitea.se/


PITEÅ KOMMUN  Sammanträdesprotokoll 
 

 Sammanträdesdatum  

   

Kommunala tillgänglighetsrådet 2015-05-21 

 

7 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 8  

 

Färdtjänstupphandling 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande har varit i kontakt med Jan Karlsson på 

inköp angående den pågående färdtjänstupphandlingen. 

 

Jan berättade att det blir klart på måndag den 25 maj 2015 vem som får färd-

tjänstuppdraget för socialtjänsten.   

 

Det nya färdtjänstavtalet träder ikraft den 1 juli 2015. Det blir samma avgifter 

som tidigare. 

 

______ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 9 

 

Inventering av tillgänglighet i flerbostadshusbeståndet 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande hälsar Anna Stamblewski, samhällsut-

vecklare på Samhällsbyggnad välkommen.  

Piteå kommun har beviljats statliga medel för inventering av den fysiska till-

gängligheten i flerbostadshus för äldre personer med funktionsnedsättning. En 

konsult är ute just nu och inventerar alla flerbostadshus i kommunen. Konsul-

ten kommer att titta exempelvis på framkomlighet med rullstol och rollator 

samt framkomligheten för personer med synnedsättning. Inga besök kommer 

att göras i lägenheter, utan kartläggningen gäller utomhus och i trapphus. 

 

Antalet äldre i Piteå beräknas öka i framtiden och en bostad med bra tillgäng-

lighet är ofta en förutsättning för att äldre kan bo i en vanlig lägenhet. Genom 

inventeringen får kommunen en samlad bild av hur standarden ser ut just nu 

och ett bra utgångsläge både för konkreta förbättringsåtgärder och som hjälp i 

samhällsplaneringen.  

 

Den 18 september 2015 hålls ett frukostmöte i vardagsrummet (under ”Håll-

barhetsveckan”) där konsulten kommer att presentera rapporten.  

 

Anna Stamblewski säger att hon återkommer senare i höst och redovisar vilka 

eventuella åtgärder som ska göras eller är gjort efter inventeringen. 

 

Många frågor diskuteras i rådet. 

 Vilka kriterier går konsulten efter? 

 Hur ser möjligheten ut att kunna ladda elbilar vid flerbostadshus? 

 Finns det pengar att hämta hem från Boverket för att åtgärda brister, 

när de har beviljat kommunen pengar för inventeringen? 

 Gör kommunen tillsyn för bland annat tillgänglighet vid nybyggna-

tioner? 

 Hyreshuset på Aronsgatan har inte haft några trappmarkeringar, livs-

farligt för synskadade. Kommer konsulten att se över den fastigheten? 
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KTR § 9, forts 

 

Inventering av tillgänglighet i flerbostadshusbeståndet 
 

Svar på del av frågorna. 

 Konsulten följer Boverkets kriterier. Anna Stamblewski har varit i 

kontakt med HSO och konsulenten. Han har en mall, mallen är skick-

ad till HSO. Konsulten jobbar för tillgänglighet och har gjort bra jobb 

tidigare. Den goda viljan finns ju från Piteå kommuns sida att det 

byggs rätt. Bygglovshandläggarna har koll på ritningar och nybygg-

nationer. 

 

 Agnetha Eriksson, socialnämndens ordförande säger att socialdemo-

kraterna har som vallöfte och ambition att elbilar ska kunna laddas. 

 

 Kommunen gör tillsyn vid nybyggnationer.  

 

 Om det är Pitebo som äger Aronsgatan, så har inte teknik- och 

servicenämnden inte någon talan i den frågan. 

 

______ 
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KTR § 10 

 

Tillgänglighet 

 

Anna Stamblewski berättar att det ska vara en ”Tillgänglighetsvandring på 

Stadsberget den 9 juni kl 13 – 15”. Blev det så bra, som vi ville? Det kommer 

att dokumenteras och åtgärdas. De inbjudna är: Teknik- och gatu och HSO 

tillsammans.  

 

Det finns en arbetsgrupp för tillgänglighet inom kommunen som har nätverk 

med andra kommuner och kontakt med HSO i Piteå. Se bilaga 2 – lista på 

arbetsgruppen för tillgänglighet.  

 

Det blir SM på skidor på Lindbäcksstadion 2016. Projektledare är Per  

Lenndin. Tillgänglighetsgruppen kommer tillsammans med HSO att bidra 

under SM-veckan. 

 

______ 

 

Kommuner får svara på enkäter från bland annat ”Myndigheten för delaktig-

het”, om arbetet för ökad tillgänglighet och delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning. Följande länk är resultatet från MFD. Förhandslänk till 

resultaten från Myndigheten för delaktighets kommunuppföljning 

På webbplatsen kan du se hur Piteå kommun arbetar för att öka delaktigheten 

för personer med funktionsnedsättning inom områdena arbetsmarknad, ut-

bildning, fysisk tillgänglighet, idrott och kultur. Du kan jämföra kommuner 

med varandra, skapa rapporter som överskådligt beskriver din kommuns re-

sultat samt ta del av goda exempel på hur andra kommuner arbetar. Syftet är 

att uppföljningen ska vara till nytta för kommunen och vara ett användbart 

verktyg i det fortsatta utvecklings- och kvalitetsarbetet 

 

______ 

 

Agnetha Eriksson, socialnämndens ordförande berättar om ”Överenskom-

melse för samverkan mellan HSO (Handikappföreningarnas samarbetsorgan) 

och Piteå kommun. Piteå kommuns samtliga förvaltningar och bolag åtar sig 

att samråda med HSO i frågor som på verksamhetsnivå för funktionshindra-

des rätt till ett tillgängligt samhälle för alla. 

 

Sven-Gösta Pettersson tackar Anna Stamblewski för informationen. 

 

______ 

http://www.mfd.se/kommunuppfoljning/forhandsvisning
http://www.mfd.se/kommunuppfoljning/forhandsvisning
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KTR § 11 

 

Förenings- och förvaltningsstunden 

 

Margith Ström, FUB har varit på möte hos Greger Pettersson, avdelningschef 

för Stöd och omsorg och fått lämna synpunkter på de planerade, nya gruppbo-

städerna och det har känts bra. 

 

______ 

 

Margith Ström funderar om utvecklingsstörda också kan få komma och jobba 

på äldreboenden. 

 

Sven-Gösta Pettersson har varit ute på äldreboenden, det går mycket bra för 

de som har fått jobb via boendepatrullen. Chefen och personalen är nöjda, 

men de måste våga släppa ifrån sig fler arbetsuppgifter. 

 

Sofia Stenman, barn- och utbildningsnämnden berättar att hon är en av hand-

ledarna för boendepatrullen. Boendepatrullen drivs i projektform. Kommit 

igång jättebra, brukarna är duktiga och vill jobba, de tycker att det är roligt. 

Äldreomsorgen måste släppa fler arbetsuppgifter. Huvudsakligen är det ung-

domar mellan 20-30 år som jobbar, ungt och glatt gäng. De äldre boende har 

börjat känna igen dem. Fyra personer jobbar samtidigt, det är två arbetslag 

om fyra vardera. 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande undrar om det finns någon rädsla från 

äldreomsorgen att släppa till arbetsuppgifter? 

 

Sofia Stenman: Nej, det är nog mer vilka arbetsuppgifter kan det vara. Tanke-

sättet måste man jobba med, det är en process. 

 

Monica Nyman Björklund, HRF: Vad händer med projektet sen? 

 

Agnetha Eriksson, socialnämndens ordförande: Det är inte tänkt som ett pro-

jekt, det ska fortsätta. 

 

Helén Lindbäck, KS: Åtta personer har fått arbete, är det många fler som står 

på kö? 

 

Sofia Stenman: Vissa jobbar halvtid så det kan få bli fler, fyra killar och fyra 

tjejer jobbar just nu. 
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KTR § 11, forts 

 

Förenings- och förvaltningsstunden 

 

Mats Vikgren, Piteå älvdal Neuro: Är det tänkt att det alltid ska vara med 

handledare? 

 

Sofia Stenman: Ja, det ska finnas med en handledare. 

 

______ 

 

Eva Lundström, astma och allergiföreningen berättar att allergierna bland 

barn ökar. Allergi kan bero på arv och miljö. Det är viktigt att arbeta för för-

skola och skola, alla ska kunna vistas där utan att bli sjuk.  

 

Vad är Allergironden? 

Allergironden är ett digitalt verkstyg som Astma- och Allergiförbundet har 

tagit fram. Checklistan berör nio olika områden. Den kan hjälpa till att tidigt 

upptäcka och åtgärda allergirisker i skolan eller förskolan.  

Varför behövs en allergirond? 

I en skolklass idag finns det i genomsnitt tre barn med astma, fyra med aller-

gisnuva och två med födoämnesöverkänslighet. Antalet barn med läkardia-

gnosticerad astma har ökat med 50 procent sedan 2003 (från sex till nio pro-

cent). 

 

Trots det saknar många skolor och förskolor ett generellt och förebyggande 

allergiarbete. Fokus ligger ofta i stället på enskilda barn med svåra besvär och 

på lösningar som särbehandlar barnet. Socialstyrelsens rapport visar på en rad 

brister i skolor och förskolor när det gäller inomhusmiljö, utomhusmiljö, an-

passning av mat och undervisning. Forskning har visat att inomhusluften i 

skolor påverkar bland annat sjukfrånvaro, prestationer och elevernas skolre-

sultat. 

Allergironden bidrar till en bättre arbetsmiljö och mindre sjukfrånvaro. Det 

leder till friskare barn och ökar kunskapen om allergi och astma. 
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KTR § 11, forts 

Förenings- och förvaltningsstunden 

 

Eva Lundström tycker att Piteå kommun borde genomföra årliga allergironder 

på skolor och förskolor för att få en bättre arbetsmiljö! 

 

Laila Stålnacke, fastighets- och servicenämnden och Sofia Stenman, barn- 

och utbildningsnämnden får ta med sig frågan till sina nämnder. 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande tycker att Eva Lundström, allergiföre-

ningen ska lämna ett medborgarförslag till kommunen. 

 

______ 

 

Monica Nyman Björklund, HRF berättar att hon är med i två hörselförening-

ar, hörselskadades riksförbund (HRF) och vuxendöva i Sverige (VIS)  

 

______ 

 

Anita Berglund, Piteå HjärtLung berättar om ett politikermöte där Henry 

Lundgren beskrev hemsjukvården från landstinget till kommunen. Piteå 

kommun är den enda kommunen som har nattpatrull av länets 14 kommuner. 

 

Blir det samma avgifter på landstinget och kommunen? 

 

Agnetha Eriksson, socialnämndens ordförande säger att kommunen följer 

kommunförbundets rekommendationer, och det är att det ska höjas och bli 

samma för landstinget och kommunen. 

 

Eva Lundström, allergiföreningen undrar om kommunen har högkostnads-

skydd som landstinget? 

 

Agnetha Eriksson, säger att kommunen har maxtaxa. 

 

Många frågor uppstod om hemsjukvård. Kommer överens på rådet att kalla 

in någon som kan ta en allmän information om hemsjukvård och hemtag-

ningsteam, kanske på nästa KTR.  

 

______ 
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KTR § 11, forts 

 

Förenings- och förvaltningsstunden 

 

Börje Karlsson, HSO/IFS anser att Piteå kommun borde införskaffa en fysisk 

person som anhörigkonsulent? Idag hänvisas man till två olika telefonnum-

mer. Ett telefonnummer ska alltid vara bemannat och det är bra.  

 

Börje Karlsson säger vidare att om det finns en anhörigkonsulent kan den 

exempelvis starta upp en utbildning i något som många efterfrågar. 

 

Agnetha Eriksson säger att mellan klockan 8-17 alla vardagar blir man hänvi-

sad till rätt person på kommunen, och det borde räcka. 

 

Agnetha Eriksson uppmanar HSO att fortsätta driva frågan om anhörigkonsu-

lent.  

 

______ 

 

Mats Vikgren, Piteå älvdal Neuro anser att det borde finnas en tillgänglig-

hetsguide på webben om vilka platser som är tillgängliga för funktionsned-

satta. 

 

Rådet anser att det borde finnas en tillgänglighetsguide för fritid för besö-

kare och invånare. 

 

______ 

 

Anita Rönnbäck, SRF säger att priset har höjts på Lyan och man får inte äta 

surströmming. 

 

______ 

 

Elin Johansson, kultur- och fritidsnämnden har med sig information från 

Ann-Katrine Sämfors som berättar att Piteå har placerat sig på 4:e plats när 

det gäller tillgänglighetsanpassade skolgårdar efter Borås, Gävle och Osby. 

 

______ 

 

Elin Johansson, kultur- och fritidsnämnden berättar att en stenkista ska göras 

på Norrstrandsbadet så att det blir tillgängligt för rullstolsburna. 

______ 



PITEÅ KOMMUN  Sammanträdesprotokoll 
 

 Sammanträdesdatum  

   

Kommunala tillgänglighetsrådet 2015-05-21 

 

15 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 11, forts 

 

Förenings- och förvaltningsstunden 

 

Sofia Stenman, barn- och utbildningsnämnden berättar att Rönnskolan 

kommer att flytta till Christinaskolan.  

 

______ 

 

Laila Stålnacke, fastighets- och servicenämnden berättar att det ska byggas en 

ny skola på Strömnäs och ett tillagningskök i Öjebyn. 

 

_______ 

 

Agnetha Eriksson, socialnämndens ordförande informerar om utbyggnad av 

LSS-gruppbostäder. 10 personer har ej verkställda boendebeslut. De har vän-

tat längre än 3 månader, i verkligheten är det kanske totalt 17 personer som 

väntar på ett boende. Det sista gruppboendet byggdes 2008 och man jobbar 

aktivt med boendestöd.  

 

Boendefrågan är lyft i Framtidens Stöd och omsorg. Det är två ingångar, den 

ena från gymnasiesär och det andra, de som har bott hemma länge. 

 

 Utbyggnad av Småstugegränd 2, 7 lägenheter. Landstinget har fått i upp-

drag att projektera för sju platser. 

 Kärnhuset – 6 boendeplatser samt 2 utredningsplatser. 

 Bygga ut Munksunds gruppbostad på vandrarstigen med 2 platser. 

Ritningar och kostnadsförslag ännu inte klart. Byggstart hösten 2015.  

 Enligt LOU upphandlas en gruppbostad med 6 lägenheter i hyreshus. 

Gruppbostaden blockhyrs av socialnämnden. Inflyttningsklart 2017. 

 

Utökat tjänsteköp av äldreomsorgen av rehab och sjuksköterskeinsatser. 

 

Diskussion i rådet om bland annat Småstugegränds personalbemanning, låter 

lite med sju personal, de kräver nog mer.  

 

Agnetha Eriksson, socialnämndens ordförande menar att Småstugegränd får 

nog stöd av personal från rättspsykiatrin. 

 

Rådet ställer sig bakom föredraget om LSS-bostäder. 

 

______ 
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KTR § 12  

 

Måltidsavgifter 2016 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande hälsar Ann-Charlotte Johansson,  

controller vid fastighets- och servicekontoret välkommen. 

 

Ann-Charlotte informerar om fastighets- och servicenämndens förslag på 

måltidshöjningen 2016, se bilaga 3. 

 

Diskussion i rådet om att kostnaden för maten borde ha blivit billigare när det 

är stordrift, vad tar andra kommuner ut för matavgifter, hur stora är transport-

kostnaderna när maten ska köras ut i kommunen? 

 

Ann-Charlotte Johansson svarar att det har blivit lägre kostnader och mindre 

sårbart. Matavgifterna varierar lite mellan kommunerna. 

 

Enstaka måltider har full kostnadstäckning, andra måltider har en täckning på 

93,69 %. 

 

Börje Karlsson, HSO/IFS säger att HSO har reserverat sig mot avgiftshöj-

ningen. 

 

HSO motsätter sig avgiftshöjningen, se bilaga 4. 

 

Sven-Gösta Pettersson tackar Ann-Charlotte Johansson för informationen. 

 

______ 
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KTR § 13  

 

Stöd och omsorgs VEP 2015 

 

Sven-Gösta Pettersson ordförande hälsar Carina Westbom, verksamhetsut-

vecklare i Stöd och omsorg välkommen.  

 

Carina Westbom presenterar VEP 2015 för Stöd och omsorg, se bilaga 5. 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande tackar för informationen. 

 

______ 
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KTR § 14 

 

Övriga frågor 

 

Föreningsbidrag 

Agnetha Eriksson, socialnämndens ordförande berättar att föreningsbidraget 

kommer att utbetalas veckan efter midsommar. Bidraget består av ett grund-

bidrag samt ett bidrag per medlem. 

 

______ 

 

Verksamhetsberättelse 

Agnetha Eriksson, socialnämndens ordförande berättar att när kommunala 

förebygganderådet (KFR) hade sitt senaste sammanträde kom Maria 

Holmquist Ek, barn- och utbildningsnämnden med en bra fråga samt ett bra 

förslag: Maria Holmquist Ek ställde frågan hur man utåt sett redovisar vad 

man gör i rådet. Det enda som i dag görs är att protokollen från varje sam-

manträde läggs ut på Piteå kommuns hemsida samt att varje ledamot har en 

skyldighet att informera sin förening/förvaltning om vilka frågor som behand-

las. 

 

Maria föreslog vidare att varje brukarråd i kommunen borde skriva en verk-

samhetsberättelse för det gångna året som kommunfullmäktige kan ta del av. 

Detta för att ännu tydligare synliggöra vad dessa råd faktiskt gör för kommu-

nen. 

 

Kommunala förebyggande rådet enades om att det är ett mycket bra förslag 

och beslutade att tillskriva kommunstyrelsen. 

 

______ 
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KTR § 14, forts 

 

Övriga frågor 

 

Agnetha Eriksson, socialnämndens ordförande tycker att Maria Holmquist 

Eks förslag är bra och önskar att alla i tillgänglighetsrådet (KTR) också vill 

ställa sig bakom kommunala förebygganderådets skrivelse. 

 

Rådet ställer sig bakom samma skrivelse som kommunala förebygganderå-

det om att varje brukarråd i kommunen borde skriva en verksamhetsberät-

telse för det gångna året och som kommunfullmäktige kan ta del av. Detta 

för att ännu tydligare synliggöra vad dessa råd faktiskt gör för kommunen. 
 

______ 
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KTR § 15 

 

Nästa möte 

 

Kommunala tillgänglighetsrådets arbetsutskott blir måndag den 17 augusti 

2015, klockan 16 i Greger Petterssons arbetsrum på våning 2, Stadshuset.  

Ingen kallelse skickas ut för arbetsutskottet.  

 

Kommunala tillgänglighetsrådet blir onsdag den 2 september 2015,  

klockan 08:30 i Ovalen vid Stadshusets huvudentré.   

 

Datum för kommunala tillgänglighetsrådet under 2015, se bilaga 6.  

 

______ 

 

KTR § 16 

 

Avslutning 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande tackar alla för dagens möte. 

 

______ 

 

 

 

 

 

 

 

 


